

目錄

文創商品包裝圖樣分析-以台南林百貨為例

陳俊民 1

學前教師讀寫教學實踐性信念初探

陳俞君 賴誠斌 盧以琳 23

佛教殯葬儀禮中靈性儀式之關懷與運用

李翰林 劉郁方 李虹叡..... 55

屏東地區成年腦性麻痺患者『行』的問題研究

徐嘉隆 呂震斌 陳滢如 黃淑惠 陳惠蘭 洪廣倩 呂偉慈..... 69

噶瑪蘭族立德(Kodic)部落文化的維繫-從立德部落海祭觀察

陳耀芳 林素珍91

Contents

Cultural and Creative Products Packaging Analysis - Tainan Hayashi Department Store as an Example

Chun-min Chen 1

Preschool Teachers' Praxis Beliefs: A Preliminary Study on Beliefs, Goals, Knowledge, and Practices

Yu-Jun Chen Cheng-Pin Lai Yi-Lin Lu 23

The Warmth and Application of Spiritual Ceremony from Buddhist Funeral Etiquettes

Han-Lin Lee Jia-Jen Liou Hung-Jui Lee 55

Research on the Question of Mobility for Adult Cerebral Palsy Patients in the Pingtung Area

Chia-lung Hsu Jehn-bin Lyuu Ying-Ju Chen Shu-Huei Huang
Hui-Lan Chen Kuang-Chien Hung Wei Tzu Lu..... 69

Maintain the Kavalan Kodic Tribal Culture -- Observation of the Kodic Tribe Laligi

Yao-Fang Chen Su-Zhen Lin 91